

《安吉丽娜·朱莉《局外人》获托尼奖，托尼奖用英语怎么说？》

今年的托尼奖颁奖典礼上，安吉丽娜·朱莉和女儿维维安成了焦点！

母女俩现身支持音乐剧《局外人》，这是根据S.E.欣顿经典小说改编的作品。朱莉担任制作人，15岁的女儿则是助理制作人。

当该剧导演Danya Taymor赢得最佳导演奖时，维维安看起来超激动！Taymor在获奖感言中感谢了朱莉，称她为“激励我的伟大女性之一”。



请看英语报道：

This year ' s Tony Awards was a bit of a family affair for Angelina Jolie and her daughter Vivienne.

今年的托尼奖颁奖典礼对安吉丽娜·朱莉和她的女儿维维安来说，更像是家庭聚会。

The pair attended the event in support of “ The Outsiders, ” a musical based on the

beloved S.E. Hinton novel. Jolie served as a producer on the musical and her 15-year-old daughter was a producer ' s assistant.

母女俩现身颁奖典礼，支持根据S.E.欣顿的经典小说改编的音乐剧《局外人》。朱莉担任该剧的制作人，而她15岁的女儿则担任制作人助理。

The teen appeared to get emotional when the show ' s Danya Taymor won the Tony Award for best director. Taymor thanked the elder Jolie in her acceptance speech as part of a group of “ great women who have lifted me up. ”

当该剧的导演丹雅·泰莫获得托尼奖最佳导演奖时，这位少女似乎有些激动。泰莫在获奖感言中感谢了包括朱莉在内的“一群伟大的女性，她们让我成长”。

“ To all the young artists out there who want to create, what some may perceive as a weakness or a liability in you might just be your super power, ” Taymor said. “ Don ' t be afraid to trust your gut. Artistic risk yields rewards. ”

泰莫说：“所有想要创作的年轻艺术家们，你们身上的一些特质可能在别人看来是弱点或不足，但也许那就是你们的超能力。不要害怕相信自己的直觉。艺术上的冒险会带来回报。”

“ The Outsiders ” also won the award for best musical.

《局外人》还获得了最佳音乐剧奖。

Jolie and her daughter have been great supporters of the project they worked on, including attending the opening night performance on Broadway in April. The teen made headlines when it was reported that she dropped “ Pitt ” from her last name as listed in the musical ' s Playbill.

朱莉和她的女儿一直大力支持她们参与的这个项目，包括参加今年4月在百老汇举行的首演之夜。据报道，这位少女在音乐剧《局外人》的演出单上把自己的姓氏“皮特”去掉了，因此登上头条。

Jolie and her ex-husband Brad Pitt share six children together, including Vivienne. She filed for divorce from Pitt in 2016, citing irreconcilable differences. The two remain in ongoing legal proceedings over a French winery and estate they used to own together.

朱莉和前夫布拉德·皮特共同育有六个孩子，其中包括维维安。2016年，朱莉以性格不合为由向法院申请与皮特离婚。两人目前仍在为他们在法国共同拥有的酒庄和地产进行法律诉讼。

托尼奖用英语怎么说?

Tony Awards 托尼奖这个奖项是美国戏剧界的最高奖，由美国戏剧协会为表彰戏剧、音乐剧领域的杰出成就而设立。

例句：

The musical "Hamilton" won numerous awards at last night's Tony Awards ceremony.

昨晚的托尼奖颁奖典礼上，音乐剧《汉密尔顿》赢得了众多奖项。

She won the Tony Award for Best Actress in a Musical this year for her outstanding performance in "Lily of the Hudson."

她凭借在《Lily of the Hudson》中的出色表演赢得了今年的托尼奖最佳女主角奖。

其他相关词汇：

1. 奥斯卡金像奖 Academy Awards/Oscars

例句：This film won five Oscars, including Best Director and Best Picture.

这部电影赢得了五项奥斯卡奖，包括最佳导演和最佳影片

2. 艾美奖 Emmy Awards

例句：The TV series received numerous Emmy nominations and won three awards.

这部电视剧获得了多项艾美奖提名，并赢得了三项大奖

3. 柏林国际电影节金熊奖 Golden Bear Award at the Berlin International Film Festival

例句：The film was awarded the Golden Bear at the Berlin Film Festival.

这部电影在柏林电影节上获得了金熊奖

4. 戛纳国际电影节金棕榈奖 Golden Palm Award at the Cannes Film Festival

例句：The director's latest movie was awarded the Golden Palm at Cannes.

这位导演的最新电影在戛纳电影节上获得了金棕榈奖

5. 威尼斯国际电影节金狮奖 Golden Lion Award at the Venice Film Festival

例句：The Italian film won the Golden Lion at the Venice Film Festival.

这部意大利电影在威尼斯电影节上赢得了金狮奖。

6. 英国电影学院奖 BAFTA Awards

例句：The British actor was nominated for a BAFTA for his performance in the film.

这位英国演员因在电影中的表演而被提名为英国电影学院奖候选人。

7. 金球奖 Golden Globe Awards

例句：The movie was nominated for Best Motion Picture - Drama at the Golden Globes.

这部电影被提名为金球奖最佳剧情片。

8. 中国电影金鸡奖 Golden Rooster Awards

例句：The Chinese film director won the Golden Rooster Award for Best Director.

这位中国电影导演获得了金鸡奖最佳导演奖。

9. 中国电影百花奖 Hundred Flowers Awards

例句：The actress was awarded the Best Actress prize at the Hundred Flowers Awards.

这位女演员在百花奖上获得了最佳女主角奖。

10. 华表奖 Ornamental Column Awards/Huabiao Film Awards

例句：The film received the Huabiao Award for its cultural and artistic achievements.

这部电影因其文化艺术成就而获得了华表奖。